
 
 

Dato: 06.02.23  
Tidspunkt: kl. 17.00-19.00 
Mødeleder: Majbritt 
Ordstyrer/tidsstyrer:  
 
 

Deltagere: Nathalie Albrechtsen, Majbritt Risager Knudsen, Nanna 
Hyldgaard Christoffersen, Jes Drustrup, Jens Drustrup Thomsen, Sisse 
Søndergaard Larsson, Anne Kiilerich, Nanna Dam, Henrik Johnsen, Peter 
Sørensen, Søren Jeppesen, Thomas Ravn Monjezi  
 
Fraværende: Nathalie, Sisse, Frans, Jens, Thomas,     
 
 

Dagsorden  
Hvad handler punktet om, er der 
særlige ansvarlige, gæster og er det til 
orientering (O), drøftelse (D) eller 
beslutning (B) 

Tid 
Estimeret 
tid til 
punktet 

Referat 
Opsummering af orienteringen/drøftelsen, konklusion på beslutning, angivelse 
af evt. ansvarlig og evt. deadline. 

1. 
 

Velkomst 
Valg af 
ordstyrer/tidsstyrer 
 
Orientering fra møde ml. 
Jens, Jes Thomas og Søren 
om referat fra møde om ny 
SI 1.11.22 

2 min Majbritt er ordstyrer og tidsstyrer. Peter referent. 
 
 
 
Det blev besluttet ikke at lave referat så lang tid efter et møde.  
Dog blev det på mødet vedtaget at genbesøge procesplan og 
forældreinddragelse ift. ny organisering 
 
 
De besparelser der har været i høring til ekstra besparelser ift. budget 
2023, er vedtaget.  
Det forlyder allerede nu, at struktur og organisering vil blive et tema 
til budget 2024, som startes op i foråret  

2. Supplering af 
skolebestyrelsen (0, D) 
Efter Frans udtræden skal 
vi have suppleret 
bestyrelsen. 
Majbritt har talt med begge 
suppleanter. 
 

 5 min Vi har Kirsten Bøjstrup og Mie Hovaldt som suppleanter. 
Majbritt vil kontakte dem for at høre om de vil indtræde i bestyrelsen. 
  
Hvis ikke de ønsker at indtræde, vælger vi at Anne Killerich indtræder 
som medlem, fremfor som repræsentant for SIF. 

3. Revideret procesplan for 
ny SI (O) 
Gennemgang af revideret 
procesplan for den nye 
organisering af SI. 
 

10 min Peter gennemgår den reviderede procesplan.  
    

4. Ny model for 
organisering af SI (O,D) 
Ledelsen har tidligere 
præsenteret 
skolebestyrelsen for 4 
modeller for fremtidig 
drift. Resultatet af arbejdet 
med modellerne er mundet 

45 min Siden sidste møde i skolebestyrelsen, har processen været sat på pause, 
pga bestyrelses henvendelse til kommunalbestyrelsen. I den periode 
har der dog stadig været arbejdet med det, b.la. et møde med Helle 
Nørgaard.  
 
Dvs. at arbejdet frem til nu, har givet et scenarie 5, som Søren 
præsenterer for bestyrelsen: 
 
 

Dagsorden og referat til skolebestyrelsesmøde 
 



 
ud i en femte model, som vi 
vil præsentere på mødet. 
Der bliver mulighed for, at 
skolebestyrelsens 
medlemmer kan 
kommentere denne model. 
 

Hus 1 – i Saltum. Vuggestue (op til 16 børn) og de yngste 
børnehavebørn 
Hus 2 – i VHJ. De ældste børnehavbørn. 
SFO og Førskolegruppe -I nuværende lærerforberedelse på Skolen. 
 
Hvert år 1. april, flyttes børnegrupper mellem husene. Der følger en 
kendt medarbejder med børnene i perioden fra 1. april og frem til 
sommerferien. 
 
Ny organisering træder i kraft 1. august 2023.  
 
Kommentarer: 
Skolebestyrelsen er stadig uforstående overfor den politiske 
beslutning, men udtrykker at den fremlagte organisering ser god ud-
ud fra de givne vilkår, og bakker op om denne organisering. 
 
Det virker til at være en god model, selvom det er et tab ikke at have 
integreret model længere.  
 
Skolebestyrelsen synes ikke at en ny organisering med to matrikler er 
bæredygtig på sigt. Skolebestyrelsen har forsøgt at påvirke den 
politiske proces uden held.  
 
Hvorfor er vuggestuen placeret i Saltum? Ud fra et perspektiv om at 
det er i Saltum vuggestuebørnene er, og vi skal tænke strategisk og få 
tilknyttet børnene.  
Er der overvejelser om særlige hensyn til søskende? Ledelsen tager 
spørgsmålet til sig til overvejelse.  
 
Der vil op til sommerferien være stor fokus på at børn, forældre og 
medarbejdere løbende bliver introduceret til den nye organisering.  
 
Der er forskellige tilgange og perspektiver til organiseringen blandt 
Siens medarbejderne. B.la derfor er der ønsket et personalemøde som 
holdes 8. feb.  Men uanset perspektiv, arbejder vi sammen mod det 
fælles mål.  
 
Det er vigtigt at forældremøderne bliver generator for en god 
stemning omkring hele den nye organisering.   
 
Skolebestyrelsen bemærker om der kan laves en 
indfasning/overgangsordning det første år? Ledelsen tager 
spørgsmålet til sig til overvejelse.  
 
 

5. Princip for forældredage 
(O) 
Personalet har drøftet 
forskellige muligheder for 
forældredeltagelse i 
undervisningen. 
 

10 min Søren gennemgår et arbejds papir fra lærerne, som input til et 
revideret princip. Eks: 

- Forældre kan være aktivt deltagende på eks. udeskoledage, 
bagedage. 

- Forældrene kan komme med forslag til sociale og faglige 
aktiviteter, som forældrene kan deltage i.  

- En forælder kan spørge skoleleder om lov til at overvære 
barnets undervisning og aftale tid for et besøg.  



 
Søren arbejder videre med et udkast til et revideret princip, som 
præsenteres på et kommende møde. 
 

6. Princip for 
skolerejser/lejrskoler 
(O) 
Personalet har drøftet 
emnet og har nogle input. 
  

10 min Lærerkollegiet foreslår at skolerejser bibeholdes og med fast 
destination.  

- Evt. andre destinationer 
- Evt. kun én rejse f. eks. i 8. klasse (der er én gratis rejse pr. 

skole med DSB) 
- Evt. udveksling med venskabsskole 
- Evt. loft over lommepenge.  

 
Skolebestyrelsen arbejder videre med at revidere princippet på et 
kommende møde. 

- Kunne lejrskole evt. flyttes længere væk? (Århus) 
-  

Søren arbejder videre med et udkast til et revideret princip, som 
præsenteres på et kommende møde. 
 

7. Ny sammenhængende 
børne- og ungepolitik i 
høring (B). 
Høringsmateriale er sendt i 
mail 31.01.23 

20 min Den sammenhængende børne-ungepolitik er ”paraplyen” over hele 
Jammerbugt kommunes arbejde med børn og unge.  
 
 
Bestyrelsen beslutter at vi ikke afgiver høringssvar 
  

8. Deltagelse i 
styregruppen ”Vision for 
de 4 landsbyer”. 
Mail sendt 31.01.23 
 

5 min Thomas går med i samarbejdet fra Ledelsen.  
 
Der er enighed om at det vil være vigtigt at bestyrelsen deltager.  
Jes deltager i første møde.  
 

9. Godkendelse af referat 
(B) 
 

5 min Referatet er godkendt 

 Punkter til kommende 
møder: 
-mobilfri skole? 
-Parkeringsplads og 
trafikproblemer 
- forældresamarbejde 
-Ny aftale om skolefoto. 
Frekvensen. Formålet. 
 
 

 - Kommende proces ift budget 2024, og de rygter der allerede 
går ift. strukturdebat. Heri forberedende aktiviteter for 
Saltum skole. 

- SI Budget 2023  
- Revidering af princip om skolerejser 
- Revidering af princip om forældredage 
-  

 

 

 


